
Bestyrelsesmøde d. 18.10.15 
Deltager: René, Bo, Annika og Rikke 

Fraværende: Charlotte 

Referent: Rikke 

Punkt 1: 

Annika har d.d. meldt ud, at hun trækker sig som formand. Hun har været udsat for verbale 
overfald fra forenings medlemmer og oplever samarbejdsvanskeligheder internt i bestyrelsen. 

Rikke trækker sig grundet manglende motivation og overskud til at genetablerer en ny bestyrelse. 

Charlotte trækker sig af personlige årsager. 

Der indkaldes til en ekstraordinær generalforsamling. 

Åbent bestyrelsesmøde: 

- Medlem henvender sig, da der har forlydt rygter om at andet medlem har taget af kassen. 
Dette har bestyrelsen ikke hørt noget om. Vi kan dog afkræfte rygterne! 

- Medlem henvender sig grundet manglende information på skrift vedr. dialogen, der har 
været med juristerne ifht. Vandproblemer i have 162.  

- Medlem henvender sig grundet grus på p-øst, vedkommende oplever at det ikke er stampet 
efter endt arbejde. Vi vil tage kontakt til Jimmi for at få ham til at følge op på 
problematikken. 

- Medlemmer henvender sig grundet byggeaffald ved p-øst, det har ligget der i flere uger. Vi 
følger op på dette. 

- Medlemmer fra bordtennis henvender sig grundet udsendt skrivelse. De frembringer ønske 
om en anden form for kommunikation. Bestyrelsens tager dette til efterretning. 

- Medlem henvender sig med forslag om, at bestyrelsen afleverer post i medlemmernes 
postkasser i haveforeningen, for dermed at sparer porto.  

- Medlemmer fremsætter ønske om, at foreningen indkøber en container til opbevaring af 
materiel. 

- Initiativtagerne til dette års festival informerer om, at de ønsker at etablerer sig som et 
udvalg a la Duer og Dart. Der vil blive udarbejdet et forslag herom til næste 
generalforsamling. 

 


